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U s n e s e n í  č. 6 / 2 0 0 9
z jednání Zastupitelstva obce 

konaného dne 23.9.2009
Vážení spoluobčané,

v minulém slově jsem slíbil, že Vás budu 
informovat, jak se nám daří naplňovat naše 
záměry v tomto roce.
Jeden z hlavních investičních záměrů byla 
„Rekonstrukce lesní cesty Peterkova“. 
Vzdor počasí byl tento úkol splněn v ter-
mínu. Celkové náklady na realizaci staveb-
ních prací byly 2.894 tis. Kč včetně DPH. 
Necelé 2 mil. byla dotace. Stavbu provedl 
vítěz výběrového řízení fi rma KARETA 
Bruntál. Další akcí byla rekonstrukce na 
místní komunikaci Tichá – tato akce byla 
dokončena 3.6.2009 (ke spokojenosti obča-
nů). Celkové náklady činily 180 tis. Kč.
Podařilo se nám realizovat kanalizační pří-
pojku k bytovému domu č. p. 81. Probíhá 
oprava kotelen v ZŠ. U domu p. Dostála 
byla dokončena oprava mostu přes náhon,
takže jeho zvýšená nosnost bude pro vo-
zidla do 20-ti tun. Rozpočtové náklady či-
nily 476 tis. Kč. Provádíme opravu fasády 
obecního úřadu. Naši pracovníci provádí, 
a nutno říci úspěšně a dobře, také opravu 
fasády objektu, který slouží jako technické 
zázemí pro údržbu obce. Opět zmizí „je-
den objekt – strašák“ v obci. Za to děkuji 
p. Oškerovi a všem našim pracovníkům na 
údržbě obecního majetku a veřejné zeleně. 
Pracuje se na Studii ochrany obce před pří-
valovými dešti. Je to práce složitá a nároč-
ná, na které se také podílí někteří občané 
svými radami, postřehy a zkušenostmi 
z „velké vody“. 
Nastává zimní období a chci vás požádat 
o spolupráci na zimní údržbě. Týká se ma-
jitelů automobilů. Jakmile začne padat sníh 
a nastane doba odhrnování sněhu, měla by 
zmizet z ulic po dobu této práce všechna 
auta, která zde parkují. Je to z důvodu bez-
pečnosti údržbu provádějících pracovní-
ků a samozřejmě také z titulu možnosti 
poškození Vašich aut, které parkováním 
vozovku zúžují. Bude-li stát v tuto dobu 
v ulici jediné auto, bude provedeno odhr-

I. ZO bere na vědomí: 
1.  Hospodaření obce Česká Ves k 31.8.2009.
2.  Zprávu o plnění plánu oprav, bytového fondu a investic. 
3.  Zprávu o veřejně prospěšných pracích a pečovatelské službě. 
4.  Zprávu o přípravě zimních opatření. 
5.  Zprávy o činnost příspěvkových organizací MŠ Jesenická 98, MŠ Holanova 417, ZŠ 
     Makarenkova 414 a Krytý bazén, Jánského 534, Česká Ves.  
     ZO děkuje za dobře vykonanou práci ředitelkám příspěvkových organizací obce
  Česká Ves. 
6.  Zprávu zástupce obce p. J. Oswalda z jednání Valné hromady společnosti VaK a.s. 
     Jesenicka. 
7.  Zprávu starosty z jednání Sněmu SMOJ ze dne 29.6.2009 a 17.7.2009 s Správní rady 
 MRJ ze dne 24.7.2009 a 10.9.2009. 

II. ZO schvaluje: 
1.  Operační plán zimní údržby místních komunikací v obci Česká Ves pro zimní 
     období 2009/2010.
2.  Výroční zprávu MŠ Holanova 417, Česká Ves za školní rok 2008/2009. 
     Výroční zprávu MŠ Jesenická 98, Česká Ves za školní rok 2008/2009. 
     Výroční zprávu ZŠ Makarenkova 414, Česká Ves za školní rok 2008/2009.
3.  Převod komunikace (dar) na p.č. 1829/4 a 1840/5 v k.ú. Česká Ves od Jana a Jiřího 
     Pavlasových, U Norkárny 582, Česká Ves za podmínky, že nebudou Pavlasovi
  vyžadovat žádné stavební úpravy komunikace, které by bránily stékání dešťových 
 vod na jejich rodinné domy.  
4.  Smlouvu o budoucí kupní smlouvě mezi obcí Česká Ves a Povodí Odry s.p., 
 Varenská 49, Ostrava 1 na p.č. 2450/54 a 2528/1 – úprava řeky Bělé (vyvěšeno 2.9.2009) 
5.  Převod p.č. 1205 (159m2) v k.ú. Česká Ves za cenu 50,- Kč/m2 Ing. Janu Kotrisovi, 
 Sokolská 292, 793 76 Zlaté Hory. (vyvěšeno: 26.6.2009 – 24.9.2009) 
6.  Převod části p.č. 1840/2 (cca 30m2) v k.ú. Česká Ves za cenu 10,- Kč/m2 (z důvodu 
     vybudování protipovodňových opatření) Petru a Aleně Mondekovým, U Norkárny 138, 
     Česká Ves. (vyvěšeno: 10.7.2009 – 24.9.2009). Geometrický plán hradí nabyvatel. 
7.  Převod části p.č. 1545/1 (1m2) v k.ú. Česká Ves za cenu 60,- Kč/m2 Ludmile 
 a Ladislavu Jurkovým, Haškova 481, Česká Ves. (vyvěšeno: 2.9.2009 – 24.9.2009) 
8.  Změnu v textu ve Zřizovací listině Domu s pečovatelskou službou v bodě 3.2. - slovo 
     „pečovatelské“ se mění na „sociální“ a bodě 6.5. – změnit text „na vyúčtování
 provozního příspěvku – nevyčerpanou provozní zálohu vrátí vedoucí organizační 
 složky zřizovateli do 25.12. kalendářního roku“. 
9.  Dodatek č. 1 ke Zřizovací listině organizační složky obce Dům s pečovatelskou službou. 
10.  Bezúplatný převod p.č. 585/1 (17m2), 585/3 (30m2), 585/5 (59m2 ) v k.ú. Česká Ves 
       - bezúplatný převod p.č. 2101 (548m2) v k.ú. Česká Ves
       - bezúplatný převod p.č. 2458/1 (936m2) v k.ú. Česká Ves 
       - bezúplatný převod p.č. 54/1 (304m2) v k.ú. Česká Ves od Úřadu pro zastupování 
 státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2–Nové 
 Město za podmínek, že obec Česká Ves se zavazuje o nemovitosti řádně pečovat, 
 užívat je pouze v souladu s veřejným zájmem (nevyužívat je ke komerčním účelům, 
 nepronajímat, nepřevádět třetí osobě po dobu 10 let od účinku vkladu vlastnického 
 práva do KN). 
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nutí sněhu naší károu jen v úzkém pruhu 
pro chodce. Majitelé automobilů, vezměte 
toto opatření na vědomí a respektujte je. 
Nemůžeme být bezohlední k těm, kteří 
konají službu pro obec. Tento stav trvá již 
hodně dlouho a touto cestou chceme zjed-
nat nápravu. Věřím, že to pochopíte, za 
což vám děkuji.

Váš starosta

11.  Dodržení termínu pro předkládání změn Územního plánu do 30.9.2009 a na nejbližším 
       zasedání ZO řešit zařazení těchto změn do plánu na 2. změnu ÚP a netrvat na odstra-
 nění stavby manželů Šimkových na p.č. 1842 ze strany OÚ Česká Ves.

III. ZO neschvaluje: 
1.  Nabídku převodu ½ p.č. 1910/7 a ½ stavby na p.č. 1911. 

IV. ZO ukládá: 
6/9 Radě obce připravit návrh, jakým způsobem se bude řešit budování nových místních 
         komunikací v obci Česká Ves. 
6/10 Starostovi obce svolat účastníky řízení - majitele pozemků, projektanta, zástupce obce 
 a najít varianty řešení situace na místní komunikaci na p.č. 2438/9. 
6/11 Starostovi obce řešit situaci manželů Šimkových – stavba na p.č. 1842 se stavebním 
         úřadem MěÚ Jeseník. Ze zasedání

Zastupitelstva obce
6. zasedání Zastupitelstva se konalo 23. 
září, tedy už po naší zářijové uzavěrce. Za-
stupitelé zasedali mimořádně, na pozvání 
ředitelky školy Mgr. Blišťanové, v prosto-
rách Základní školy. Zastupitelů se sešlo 
11 a občanů bylo 22; změna místa konání 
se tedy vůbec neprojevila, spíše naopak. 
Záměr paní ředitelky – ukázat školu obča-
nům a Zastupitelům, představit jim někte-
ré pracovníky školy – rozhodně vyšel.
O čem Zastupitelé jednali, vyplývá vcel-
ku z uveřejněného Usnesení. K projed-
návaným bodům byla vznesena řada při-
pomínek, i ze strany přítomných občanů, 
takže předsedající p. starosta i paní mís-
tostarostka měli co vysvětlovat. Dotazy 
byly m.j. k hospodaření SMOJ, k rozdělení 
daru 50mil. Kč pro velkou vodou postižené 
obce, k jednání správní rady Mikroregio-
nu – projekt pro interaktivní děti „Kdo si 
hraje nezlobí“, projekt „Stezky bez hra-
nic“, výběr dodavatele na odpočívadla, 
zda je něco nového s obchvatem, atd., Mgr. 
Krčmářová vysvětlila nabídku na prázd-
ninový pobyt dětí pro naši obec a záměr 
na tzv. „Veřejné služby“, které obec již 
zavedla a kde dobře pracuje zatím 6 osob 
bez stálého zaměstnání. Starosta Mgr. Jer-
mář rozvedl postup prací a problémy s ak-
cemi kolem likvidace škod po přívalové 
vodě a kolem preventivních opatření. Také 
vysvětlil změnu v záměru Jednoty nepře-
vádět na obec budovu prodejny. Vyslechl 
si ale také výtky – např.proč není součástí 
programů jednání ZO také zpráva o jed-
nání Rady zastupitelstva, a proč nebyli 
zastupitelé informováni o opravě fasády 
OÚ – tato akce měla být v rozpočtu plánu 
oprav uvedena samostatně.
V bloku zpráv o činnosti a hospodaře-
ní příspěvkových organizací kde je obec 
zřizovatelem, byla čtena zpráva řed. MŠ 
1 paní Holínkové (mají 25 dětí), a za MŠ 
2 zprávu podala řed. paní Svigoňová. Zde 
mají 52 dětí, hovořila o akcích ku 30.výro-
čí otevření školky, potřebě oprav, i o klad-
ném hodnocení školní inspekcí. Zpráva od 
Krytého bazénu bude dodána a projedná-
na na dalším zasedání. Za Základní školu 
přednesla zprávu řed. Mgr. Blišťanová. 
Školu navštěvuje 276 žáků ve 12ti třídách, 
mají 34 zaměstnanců (vč. učitelů), 70 žáků 
dojíždí z okolí. Počet žáků roste, o školu je 

V září letošního roku uplynulo 45 roků od otevření Základní školy v naší obci, teh-
dy Základní devítileté školy označované zkratkou ZDŠ. Téměř stejně dlouhá doba 
uplynula od vysázení bříz, před budovami školy, začínajícím učitelem Jindřichem 
Neradilem. V té době jsme tomuto zelenému prostoru s malými stromky začali ří-
kat „Neropark“, volně přeloženo Neradilův park. K dalšímu vylepšení „Neroparku“ 
přispěl v druhé polovině osmdesátých let minulého století nadšený propagátor do-
pravní výchovy na školách, důchodce Jiří Hlisnikovský. Inicioval v prostoru tohoto 
parku výstavbu dopravního hřiště a uplatnil zde zkušenosti, které získal při výstavbě 
ploch určených k dopravní výchově na ZŠ Komenského ul. a ZŠ Nábřežní ul. 
v Jeseníku. Dokázal plně využít možnosti prostoru tak, že vzniklo nejlepší dopravní 
hřiště v regionu. Všechna hřiště měla světelné semafory a dopravní značení vyro-
bené na vysoké úrovni samotným J. Hlisnikovským. V dnešní době je již využí-
váno jen dopravní hřiště při naší ZŠ a to i pro dopravn soutěže žáků celého regionu. 
V současnosti využívají denně „Neropark“ převážně žáci 1.-5. ročníku, pod dohle-
dem vychovatelek ŠD v odpoledních hodinách a možná je to i vhodné místo pro 
rodiče s menšími dětmi. Je ve středu obce, mimo provoz exponované dopravní cesty, 
v blízkosti jsou víceúčelové sportovní plochy naší TJ a rodiče mohou využít doprav-
ního hřiště k seznamování dětí se základními pravidly provozu na silnici. Je škoda, že 
se doposud nepodařilo prosadit jednu z priorit odsouhlasených zastupitelstvem obce, 
instalaci dětských atrakcí v prostoru „Neroparku“. Přes současné fi nanční problémy 
našeho státu je možno realizovat výstavbu dětských atrakcí, včetně menší hrací plo-
chy i postupně. Vznikla by tak ucelená, volně přístupná parková plocha, kde se děti 
mohou plně vyžít pod dohledem vychovatelek ŠD nebo rodičů, na malých kolech, 
koloběžkách, dětských atrakcích a zahrát si různé hry. V současné době, určitě i poz-
ději, budeme nuceni upřednostnit výstavbu ochranných zařízení před další  přívalovou 
povodní a řešit naše nedostatky, které povodeň odhalila, ale neměli bychom zapomí-
nat na  plánovitou a koncepční práci při dalším všestranném rozvoji naší obce.

PaedDr. František Svačina

„Neropark“ pred
naší Základní školou

Část „Neroparku“
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značný zájem, je hodnocena jako nejlep-
ší v regionu. Problémy samozřejmě jsou, 
rozpočet nestačí, po inovaci volá jídelna, 
dílny, počítačová učebna atd. Podrobnou 
zprávu o práci DPS, o její Pečovatelské 
službě, počtu klientů, některých problé-
mech, o spolupráci s lékařem atd., podala 
vedoucí paní D. Vaiglová. Jejich zařízení 
má i v rámci Olomouckého kraje vynika-
jící hodnocení.
Po vyčerpání programu jednání si Zastu-
pitelé i přítomní občané (kteří vydrželi 
do konce), prohlédli část prostorů školy. 
Všeobecné závěry jsou zhruba takové, 
že interiér školy působí velmi příjemně 
a mile, ať už samotné třídy, chodby, či vstup-
ní prostory. Vystavené panely i jiná grafi ka 
vypovídá o pestrém životě školy, o akcích 
nad rámec „povinné“ výuky, o účasti v sou-
těžích, jak ve škole, tak i mimo ni.

Z. Černý

Poděkování:
obecně prospěšné 
organizaci Člověk 
v tísni a vedení obce 
Česká Ves.
Dovolte mi, abych 

touto cestou poděkovala obecně prospěš-
né organizaci Člověk v tísni a vedení obce 
Česká Ves za pomoc při zprovoznění někte-
rých prostor po bleskové povodni na závěr 
minulého školního roku.
Organizace Člověk v tísni poskytla naší 
škole částku 120 000 korun s tím, že 20 000 
korun bylo určeno na vnitřní vybavení pro-
stor, které má od školy v pronájmu TJ Česká 
Ves – oddíl šachy (ten navštěvuje řada žáků 
naší školy a jejich výsledky patří v naší ob-
lasti k nejlepším) - a 100 000 korun bylo 
určeno na opravu zaplavené kotelny a vý-
měnu zničeného plynového kotle.
Protože dar organizace nepokryl náklady 
na obnovu kotelny, rozhodla se obec dofi -
nancovat celkovou částku. Díky tomu může 
provoz školní jídelny bez problémů běžet.
Děkuji.

Mgr. Zdeňka Bišťanová

Poznávací
cesta po Ukrajině

V polovině září jsem se zúčastnila pracovní poznávací cesty po Ukrajině, kterou uspořá-
dal Spolek pro obnovu venkova ve spolupráci s Krajským úřadem Olomouckého kraje 
pro starosty a místostarosty Olomouckého kraje.
Cesta byla velice náročná, neboť jsme strávili v autobusu 7 dní a přejížděli přes Zakar-
patskou Ukrajinu až do Lvova a přes Polsko zpátky do Olomouce.
Nejprve jsme si po noční cestě prohlédli  město Užhorod, užhorodský skanzen (podobný 
jako je v Rožnově pod Radhoštěm) za doprovodu českého krajana a šéfa užhorodského 
Klubu T.G.M. Ivana Latka. Ukázal nám stopy předválečné československé architektury, 
na kterou jsou dodnes hrdi. Dále jsme se setkali s představiteli a členy krajanských spol-
ků, užhorodské radnice, ředitelkou pobočky Kyjevské slavistické univerzity a jinými. 
U nás se na setkání nabízí minerálka, u nich ve velkém vodka.
Potom jsme navštívili templářské sklepy v obci Seredne a první den jsme nocovali 
v obci Pilipec v krásném, nově vybudovaném hotelu.
Další dva dny jsme strávili v obci Koločava, kde pobýval Nikola (původně Mikola) Šuhaj.
V obci žije asi 7500 obyvatel. Prohlédli jsme si četnickou stanici (někteří zde byli uby-
tovaní a všichni jsme se zde stravovali), muzeum staré školy, současnou školu, kostely, 
hřbitov, kde je na okraji pochován Nikola a jeho družka Eržika, muzeum Ivana Olbrach-
ta a okolí. Všude bylo vidět, jak zde lidé skromně, až chudobně žijí. V každém domku 
chovají 1 krávu, kterou ráno vždy i se sousedními někdo vyhání na pastvu a večer zase 
zažene domů.V obydlích přebývají vesměs ženy, protože muži jezdí za prací do Moskvy 
nebo do Čech. Okolí domů bylo neupravené, vládl tam nepořádek, odpad (plasty) se 
povalovaly všude. Tam jsme si všichni uvědomili, jaké máme v obcích občany, že od-
pad separují a udržují si pořádek. Protože jsme jednu noc strávili v rodinách v Tjačivu, 
dozvěděli jsme se, že tam nevládne žádný sociální systém a také zdravotní péče je na 
špatné úrovni. Pro srovnání: 1 hřivna (1hr) = 2,10Kč, 1l nafty = 6,50 hr, pivo 3 hr – pro 
nás je to levné, ale Ukrajinci vydělávají měsíčně zhruba 1200 - 1500hr. Do důchodu 
odcházejí ženy v 56 a muži v 60 letech, důchod je 600 - 900hr., což jim nestačí a snaží 
se ještě někde pracovat. 

V Koločavě jsme pobyli nejdéle, protože v okolí je krásná příroda. Vyjeli jsme na korbách 
nákladních automobilů na poloniny, což byl adrenalinový zážitek a místy šlo i o život. 
Víckrát bych takovou cestu neabsolvovala. I v Koločavě nás čekal náročný program v po-
době besed, kulturního vystoupení a setkání s místními představiteli, s ředitelem a učiteli 
základní školy.
Poté jsme se vydali na další cestu směr Lvov. Prohlédli jsme si solný kras, muzeum soli 
v Solotvinu a 2 odvážlivci se vykoupali v solném jezeře. Zase to bylo hezké prostředí, kte-
ré slouží k rekreaci, ale všude kolem byl nepředstavitelný nepořádek (asi černé skládky).
Poslední zastávka byla ve Lvově, kde jsme s průvodkyní absolvovali 4 hod. prohlídku 

Život v Koločavě

EXKURZE 
U HASIČŮ
Po loňské, velmi zdařilé návštěvě u dob-
rovolných hasičů v České Vsi jsme se le-
tos rozhodli navštívit profesionální hasiče 
v Jeseníku. A tak se 55 dětí ze ŠD a ŠK 
v úterý 6. října odpoledne vydalo na cestu.
Po celou dobu jsme byli provázeni od-
borným výkladem jednoho z členů celého 
týmu. Měli jsme možnost si zblízka pro-
hlédnout garáže, cvičiště, hřiště, myčku 
aut, heliport. Vyslechli jsme sirénu a také 
dorozumívání se vysílačkou. Ale asi nej-
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po památkách a hlavně kostelích. Pro zajímavost – ve Lvově je 155 kostelů (řeckoka-
tolické, římskokatolické a pravoslavné víry). Večer v hotelu jsme měli setkání a besedu 
s naším konzulem, který nás další den doprovodil na hranici s Polskem, abychom zde 
nečekali obvyklých 18 hodin, ale jen 1,5hod.
Samozřejmě, že nás prakticky všechny ze zájezdu postihla „nemoc“ v podobě průjmu 
a zvracení, i když se všichni snažili tomu předejít a napájeli se svou slivovicí, nikoli 
vodkou. Vše marné.
Musím podotknout, že na Ukrajině jsou propastné rozdíly mezi občany, jejich úrovní 
a způsobem života. Co nás ještě všechny dostalo, byly WC a to všude, ale o tom se raději 
už zmiňovat nebudu.

Přála bych všem, kteří jsou u nás nespokojení, aby se tam zajeli podívat a pak by si 
začali vážit toho, jak se u nás žije.

Alena Krčmářová

Školní dotazník
Vážení rodiče, resp. zákonní zástupci, na závěr minulého 
školního roku jste dostali domů dotazník, ve kterém jsme Vás 
žádali o Vaše názory na činnost školy. Zpět se nám vrátilo 
136 dotazníků, tedy více než polovina rodin dotazník vyplnila 
a předala zpět škole. V dotazníku bylo zadáno 22 otázek, 
které byly rozděleny do 10 oblastí (např. cíle školy, školní 
vzdělávací program, spokojenost se školou, hodnocení, vztahy, spolupráce,…)
Předkládám Vám dvě tabulky, v první je zaznamenáno Vaše kladné hodnocení, ve druhé 
jsou podněty k zamyšlení pro nás…

Shrnutí:
předložení dotazníku rodičům: červen 2009
počet vyplněných dotazníků: 136 ks

☺☺      90% a více      hlasů rodičů
☺          80%-89%        hlasů rodičů

      Odpovědi rodičů s převažujícím kladným hodnocením 

☺☺

98% rodičů
Hlavním úkolem školy - pěstování vztahů:
Mezi hlavní úkoly školy, kterou navštěvuje naše dítě, patří naučit 
žáky spolupracovat v kolektivu, vycházet a jednat s lidmi.     

95% rodičů
Spokojenost  s  materiálním  zázemím  školy:
Jsme spokojeni s materiálním zázemím školy (vybavením a 
vzhledem budov, tříd, chodeb apod.)

Honosné sídlo

zajímavější částí pro děti bylo prolézání 
všech aut, nebo posezení za volantem a 
také nesmělo chybět vyzkoušení ochranné 
přilby.

Možná, že se po této exkurzi některé z dětí 
jednou stane profesionálním hasičem a po-
může tak těm, kteří to budou opravdu po-
třebovat.
Závěrem děkujeme p. Baďurové, která 
nám tuto exkurzi domluvila a také p. Do-
stálovi za odvoz autobusem tam i zpět.

Vychovatelky ŠD a ŠK

Start koloběžek

Ze závodu koloběžek

Jednou z našich akcí ve školní družině 
jsou závody na koloběžkách. Děti milují 
rychlou jízdu, a tak nám žáci ve školním 
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93% rodičů
Hlavním úkolem školy - předávání  vědomostí:
Mezi hlavní úkoly školy, kterou navštěvuje naše dítě, patří předat 
žákům maximum vědomostí.

93% rodičů
Spravedlivé a objektivní hodnocení chování žáků:
Hodnocení chování našeho dítěte ve škole považujeme většinou za 
spravedlivé a objektivní.

92% rodičů
Spokojenost se školními výsledky dítěte (dětí):
Jsme spokojeni se školními výsledky, kterých naše dítě ve škole 
dosahuje.

☺

88% rodičů
Kladné hodnocení třídních schůzek a konzultačních dnů:
Třídní schůzky a konzultační dny na této škola hodnotím jako 
účinné, smysluplné setkání.

88% rodičů
Doporučení školy svým přátelům a známým:
Školu, kterou navštěvuje naše dítě, bychom doporučili svým 
přátelům a známým.

87% 
rodičů

Spokojenost s hodnocením pomocí známek:
Hodnocení pomocí známek většinou odpovídá vynaloženému úsilí, 
vědomostem, dovednostem a kvalitě odvedené práce našeho dítěte.

82% 
rodičů

Dobrá zkušenost s klasickou formou výuky:
Myslíme si, že naše dítě získalo nejvíce znalostí prostřednictvím 
klasické formy výuky.

81% 
rodičů

Otevřenost školy vůči veřejnosti:
Škola, kterou navštěvuje naše dítě, je otevřená veřejnosti a umí dát 
o sobě vědět.

Podněty k zamyšlení

58% 
rodičů

…nesouhlasí se zavedením slovního hodnocení vzdělávacích 
výsledků svých dětí.

50% 
rodičů

…se domnívá, že přístup učitelů k jednotlivým žákům je 
naprosto stejný bez ohledu na jejich původ, národnost nebo 
rodinné zázemí.

31% rodičů …nemůže (nedokáže) posoudit odbornou úroveň vedení školy a  
učitelského sboru.

28% rodičů …nesouhlasí s možností zapojení rodičů do výuky (formou 
přednášek  o svém povolání apod.).

26% rodičů …si myslí,  že jejich dítě má strach či obavy z chování některých 
spolužáků.

25% rodičů 
(tj. ¼)

…nemůže posoudit, zda má ZŠ Česká Ves lepší pověst než školy 
z blízkého okolí

24% rodičů …prostřednictvím školy nezaznamenalo informace o školské 
reformě (nebo to nemohou posoudit).

16% rodičů …si nepřeje, aby učitelé vedli jejich děti k pravidelnému 
sebehodnocení (v ŽK, na konci vyučovací hodiny apod.)

13% rodičů
…nesouhlasí, že přístup učitelů k jednotlivým žákům je naprosto 
stejný bez ohledu na jejich původ, národnost nebo rodinné 
zázemí.

V dalších sděleních jste uvedli celou řadu připomínek:
 Kladných – např. pochvaly pro učitele, ale i záporných – vztahy mezi pedagogy a žáky, 
„spravedlivé“ hodnocení, připomínky k výuce…
Vaše názory a podněty přispívají k objektivnímu posouzení školy a přispějí k odstranění 
případných problémů, které Vás (Vaše dítě) trápí. 
Děkujeme za zpětnou vazbu (už teď je řada Vašich připomínek vyřešena).
Za zpracování a vyhodnocení dotazníku děkuji paní učitelce Mgr. Lence Blaškové.

Mgr. Zdeňka Blišťanová, ředitelka školy
(Celkové vyhodnocení dotazníku je k nahlédnutí u ředitelky školy)

klubu připravili velký okruh na atletic-
kém areálu. Děti si samy utvořily dvojice 
a snažily se projet celou dráhu co možná 
nejrychleji a nejopatrněji.
Ve druhé části je čekal malý slalom a tam 
už všichni museli nejen zpomalit, ale také 
přemýšlet, aby nic nepokazili, protože kaž-
dý z nich chtěl přece vyhrát!
Prvňáčci se toho trochu zalekli, ale když po-
znali, že nakonec vyhrají a odměnu dosta-
nou úplně všichni, strach překonali a také 
si zajezdili.
Na koloběžkách nejen jezdíme, ale také se 
učíme pravidlům silničního provozu a u nás 
k tomu máme skvělé podmínky, které nám 
mohou jiné školy opravdu závidět.
Aproto:„Sportu zdar a koloběžkám zvlášť!“

 Vychovatelky ŠD a ŠK   

POZVÁNKA 
NA  LOUČENÍ 
S PODZIMEM

Naše MŠ pořádá v úterý 
10. listopadu pro děti společnou 

akci „Loučení s podzimem“. 
Po tradičním lampionovém 

průvodu nás čeká překvapení 
na školní zahradě s hledáním 

skřítků Barvínků. Ve školce pak 
děti zahrají rodičům pohádku 

„Čarování podzimních skřítků“, 
kterou nacvičily v dramatickém 
kroužku. Samozřejmě, že ani letos 
nezapomeneme na ochutnávku 

„zdravých talířů“, ovocných 
a zeleninových salátů a teplého 

čaje na zahřátí.

Sraz v 16.30 hod. u MŠ Holanova.

Těšíme se na společnou akci 
a srdečně zveme i ostatní děti.

Kolektiv MŠ 
Holanova
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PÁTÉ přes
DEVÁTÉ

Veteráni - účastníci zájezdu

Dnes se pokusím popsat dění na vete-
ránském zájezdu do Německa.
Vše začalo ve čtvrtek 17. září ve 2000hod. 
odjezdem z naší České Vsi autobusem, 
který vlastní a řídí Evžen Dostál. Po 
postupném nastupování všech účastní-
ků se autobus vydal směrem muzeum 
BMV do  Mnichova. Jelikož byla časová 
rezerva - probíhaly časté občerstvovací 
zastávky a tak  nám cesta pěkně ubíhala. 
„Pan Horák se zase cpal řízky.“ Cestou 
jsem naučil účastníky zájezdu nový povel 
„nachystat kelímky“, potom jsem naléval 
šnapsík. Tento povel se velmi často opa-
koval. Před muzeum jsme přijeli 830 

a v 900 již byli na prohlídce muzea. Mu-
zeum je dva roky po rekonstrukci a bylo 
se na co koukat (můj osobní názor ale 
je, že muzeum Mercedesu je pěkněj-
ší). Po návštěvě muzea byl odjezd do 
centra Mnichova. Po krátkém bloudění 
a hledání parkoviště pro autobus jsme 
se vylodili a šli do Alt centra. Cestou 
byla  prohlídka tři kostelů a radnice - jak 
bývá zvykem v takových velkých met-
ropolích - úžasné. V jednom z kostelů je 
v podlaze šlápota po ďáblovi. Hlavní cíl 
naší procházky byla nejznámější pivni-
ce na světě Hofbrauhaus. 

Pověst nelhala, tak velkou hospodu 
nikdo z nás neviděl a ten kravál - ne-
uvěřitelné. Bohužel hospoda byla plně 
obsazená, jak štamgasty, tak i turisty z 
celého světa. Samozřejmě pivo se pilo 
z tupláků. Nakonec jenom Zdenek Ba-
ďura a jeho kámoš si místo našli a dali 
si jedno pivko. My ostatní jsme si pivo 
dali venku před hospodou a vydali se 
zpět k autobusu. V pět večer byl odjezd 
na hotel v blízkosti města Fussen. Hotel 
byl umístěn asi 2 km v lese a po ma-
névrech s ubytováním se většina uložila 
ke spánku. I tentokrát byl na zájezdu je-
den elegán (Zdenek Konečný), který se 
chtěl líbit německým ženám a koupil si 
nové boty. Večer nemohl na nohy.  
Ráno po snídani byl v 900 hodin odjezd 
na zámek Neuschwanstein. Zámek si 
nechal vybudovat Ludvík II. Bavorský, 
(absolutistický monarcha), který byl ve 
svých 40 letech zatčen a zbaven své-
právnosti, protože přivedl málem stát k 
bankrotu. (Tím mi velice připomínal ně-
které naše politiky). Den po zatčení ho 
našli utopeného v jezeru. Dodnes není 
jeho smrt vyšetřena. Na druhou stranu, 
po jeho smrti za pár týdnů, byly jeho tři 
zámky zpřístupněny turistům. Dnes  na-
vštíví ročně tento zámek 1 200 000 ná-

vštěvníků. Zámek a okolí i přes trochu 
zatažené počasí – úžasné.
Po prohlídce jsme jeli směr jezero Chi-
emssee, kde bylo zajištěné ubytová-
ní. Cestou byla tříhodinová přestávka 
v lázních Bad Tolz. Městečko krásné, 
ale určité zklamání bylo, protože jsem si  
na internetu  našel, že ve městě je muze-
um betlémů, avšak po dojití na místo se 
z muzea betlémů vyklubalo informační 
centrum a městské muzeum, kde byl jen 
jeden betlém. V 1700 hodin odjíždíme  
směr hotel Alpenn Blik. Na místě jsme 
ve 2000 hodin. Hotel i pokoje byly velmi 
dobré a všichni byli spokojeni. Ve 2100 

byl sraz na terase před hotelem (bylo 
teplo), a tak do 2400 hodin jsme probírali 
celodenní zážitky s pivečkem a šnapsí-
kem. (Zábava byla velmi hlučná - sólo 
měli pan Horák a pan Klanica).
Ráno v 800, jako vždy na každém zá-
jezdu, se začínalo snídaní (pan Horák 
nemohl snídat, asi mu ten alkohol ne-
sedl a tak vynášel hodně jídla z hote-
lu). V 900 byl odjezd k jezeru Chiemsse 
a přeprava lodí na pánský ostrov, kde 
jsme navštívili další zámek Ludvíka II 
Bavorského. Zámek je kopie zámku ve 
Versailles. Ludvík stačil postavit jen 

Zkouška operačního plánu zimních  
opatření přišla letos dříve, než jindy. 
Podle ohlasů dopadla vcelku dobře. 
Sněhová nadílka ale byla u nás poměr-
ně milosrdná - to v nedalekém Dětři-
chově napadlo okolo půl metru mok-
rého sněhu.
Zdá se, že nejdříve z povodňových  
úprav toků přijde na řadu Priessnitzův 
potok. (Vytéká do Bělé pod Šafránem). 
Firma MARESA, s.r.o. má v hotovém 
projektu odtěžení nánosů, stabilizaci 
dna a opevnění břehů tzv. kamennou 
rovnaninou. K tomu poznámka - jak 
dopadla taková „rovnanina“ v potoku 
Lubina při poslední vodě, se může kaž-
dý přesvědčit pohledem ze silnice od 
mostku před Řetězárnou.
Hlavně díky místostarostce Mgr. Krč- 
mářové se přes 20 dětí ve věku 3 až 15 
let zúčastnilo prázdninových „popo-
vodňových táborů“. Jeden 14ti denní 
byl na Úsovsku a 3 10ti denní v Praze. 
Pobyt organizoval Olomoucký kraj 
a městský úřad Prahy 1. Děti měly 
zajištěno ubytování, stravu, dopravu 
a samozřejmě také program, vše na 
náklady organizátorů. Ti si je vyzvedli 
před naším Obecním úřadem a zase je 
po skončení na stejné místo přivezli.
Osvětová beseda se omlouvá obča- 
nům – důchodcům, za nesprávné da-
tum jejich setkání, uveřejněné v mi-
nulém čísle Zpravodaje. Datum se 
musilo po vyjití Zpravodaje měnit, 
ale snad to bylo osobními pozvánka-
mi napraveno.
Využívání velkoobjemových kontej- 
nerů na nebezpečný i zelený odpad se 
dokonale u našich občanů vžilo a je 
to znát i na lepším pořádku a čistotě 
okolí obce. Sice se občas objeví i je-
jich zneužívání, které se musí případ 
od případu řešit, ale i toto by se mělo 
časem zlepšit.
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část zámku - i ta stojí za to. Zajímavostí 
bylo několik, třeba zrcadlový sál dlou-
hý 98m a osvětlený 2500 svíčkami. 
Obrovská oficiální ložnice, kde měl 
přijímat návštěvy v posteli – nikdy tam 
nespal. V soukromé ložnici měl jídelní 
stůl, který přes podlahu vyjížděl pro-
střený -  nesnášel kolem sebe lidi. Vanu 
měl z mramoru o obsahu 60 m3 atd. 
Na pozlacení bylo spotřebováno 2,5kg 
plátkového zlata. Většina křišťálových 
lustrů pocházela od nás, tedy bývalého 
Rakouska-Uherska. Moc si toho Lud-
vík neužil, v zámku spal celkem 10x. 
Po prohlídce zase zpět lodí k autobusu 
a jedeme směr Berchtesgaden na ná-
vštěvu Hitlerova „Orlího hnízda“. Na 
parkoviště Evžen dojel 1558. Speciální 
autobusy odjížděly v 1600, takže jsme 
v poklusu nastoupili, dveře se zavřely 
a autobusy vyjely směr vrchol. Tuto 
stavbu věnoval německý lid Hitlerovi 
k jeho 50-tinám. Stavba trvala 13 
měsíců a za tu dobu postavili 6,5 km 
cesty 4m široké, 5 tunelů ve skále, 
kdy ten nejdelší měří 110m. Převýšení 

neuvěřitelných 800m. Na stavbě pra-
covalo denně 3200 lidí. Cesta je jen na 
jeden autobus a vede nad hlubokými srá-
zy. Po vyjetí na parking v 1700 m n.m. 
a zabukování autobusu pro zpáteční jíz-
du - jdeme 127m tunelem k výtahu. Vý-
tahem pro cca 40 lidí, obloženým mosa-
zí, jedeme vzhůru ještě 130m. Konečně 
jsme na vrcholu hory. Po vyjití z budovy 
ven nás přivítala mlha, takže bylo vidět 
jen na 15m. Škoda, protože vrchol je na 
úzké skále ve výšce 1834 m n.m. a prý je 
krásný výhled. Na vrcholu a v orlím hníz-
dě proběhla prohlídka fi lmového doku-
mentu a fotografi í z výstavby hnízda. 
Potom  koukání  do mlhy všemi směry 
a cesta zpět. Cesta dolů adrenalinový-
mi autobusy skončila výborně - přežili 
jsme. Dole nás čekal náš autobusek s Ev-
ženkem a připravenou kávou. Odjezd 
byl v 1810 směr naše krásná Česká Ves. 
Cesta nám pěkně ubíhala a tak ve 430 nás 
přivítaly naše domovy v údolí řeky Bělé. 
Co závěrem - zájezd se vydařil - všichni 
přežili a těší se na další výlet.
 

Hauerland Jiří

Obec požádala Ministerstvo pro míst- 
ní rozvoj o dotaci ve výši 750tis. Kč 
na fi nanční příspěvky domácnostem, 
postižených záplavou v červnu letoš-
ního roku. Vypracování žádostí, do-
kladování škod fotodokumentací atd. 
bylo poměrně náročné a tak doufejme, 
že nebylo zbytečné.
K poznámce o zřízení  tzv. Veřejných  
služeb v naší obci, uvedené ve zprá-
vě o zasedání zastupitelů dodáváme, 
že v současné době zde pracuje již 9 
osob. Jedná se o nezaměstnané obča-
ny, kteří jsou v evidenci Úřadu práce a 
pobírají jen základní podporu. I další 
občané, kteří se chtějí zapojit a zlepšit 
si tak svou fi nanční situaci, se mohou 
ještě přihlásit na Obecním úřadě.

- red - 

Výzva 
Při akci „Setkání důchodců“ která se 
konala dne 22.10.2009 v hotelu Zlatý 
Chlum zaměnil někdo zimní černou 
prošívanou bundu. Prosíme o vrácení 
na OÚ Česká Ves. 

Děkujeme. 

Dne 22.10. jsme vzpomněli
2. výročí úmrtí naší maminky, 

babičky a prababičky paní 

Boženy Kolkové 
z České Vsi. 

S láskou vzpomíná 
syn Miroslav s rodinou, 

vnoučata a pravnoučata. 

Spolecenská 
kronika 

Narodili se: 

Natálie Ella Makanová   21.08.2009 
Kateřina Hanáčková   02.09.2009
Taťána Russwurmová   07.09.2009
Nicol Ella Haltmarová   17.09.2009

Jakub Schneider   18.09.2009 
Samanta Horáková   25.09.2009

Beáta Mudrová   30.09.2009 

Opustili naše řady: 

Břetislav Novák   62 let 

V měsíci listopadu 
narozeniny oslaví: 

Kňazovčík Martin   68 let 
Beňová Alexandra   84 let 
Krčmářová Anna   83 let 

Frkal Karel   81 let 
Čižinský Zdeněk   70 let 

Krejčiříková Marie   83 let 
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Příspěvky, připomínky a náměty podávejte na uvedené adrese, nebo osobně na obecním úřadě. 

Redakce si vyhrazuje právo v případě potřeby příspěvek zkrátit nebo upravit. Názory v příspěvcích se nemusí shodovat s názory vydavatele.

Plošná inzerce a reklamy podnikatelů: 10,- Kč/cm². Řádková inzerce zdarma. Uzávěrka vždy k 18. příslušného měsíce.

Grafi cká úprava, sazba a tisk: Grafotyp s.r.o. Šumperk
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Křížovka pro chvíle oddechu...

Tajenka:  Je čas …!
Pomůcky: HAUR, ENN, MALI, LEPEK, AAS, MIAMI, AUREA, KNUT 

Vodorovně:   
A. netkaná textilie, bývalý stavební gigant, římská 500, druh pracího prášku, lest B. vrchní nátěr, nemocniční oddělení, šifra, jenom 
(slovensky), kolem C. věžní hodiny, dohrání, past D. SPZ Trebišova, hrdina který se přeceňuje, chem. zn. kyslíku, zuřivost, polévk. 
zavářka E. typ auta Ford, 1. ČÁST TAJENKY, lidová knihovna (zkr.) F. kolem, vývojové stadium žab, Slovanka G. poseče, 
kožešinová šála, špinil (nářečně), předložka 7. pádu H. cizí ženské jméno, africký stát, nejdříve, sestra v TV seriálu I. hybné ústrojí 
těla, malý celer, pěvecké těleso J. revmatická nemoc, nezkažený jinoch, kadeře K. nástup, 2. ČÁST TAJENKY, udělej (slovensky) 
L. bolení, letadla (zastarale), plevelní rostlina M. tělo, tip jistoty, kal N. zlatá (latinsky), hezké, napnula O. SPZ Liberce, hádanka, 
Ypsilon, zmýlená, mršina (německy) 

Svisle: 
1. oplocení, pracuje s motykou, zbabělec (lidově), světový šachista 2. stádium vývoje hmyzu, zahradnické potřeby, pracoviště v dole 
3. náklon, otvory ve zdi, semiše 4. SPZ Tábora, zvolání do telefonu, římsky 1950, gluten 5. obyvatel Irska, souhlas (německy), 
středová přímka, kozel (nářečně), situace 6. podupání, pilnost, pohaní 7. téměř, umlátila, výrobek Řetězárny 8. došlo k dohodě, 
oprávněné požadavky 9. odražení, italský ostrov, v minulosti 10. arizonské město, Imrich (domácky) dohromady 11. sibiřský veletok, 
čínské ženské jméno, mravy (básnicky), chuchvalec, čárové kódy 12. SPZ Pardubic, severské mužské jméno, vysoká karta, odejmul 
13. týká se akce, ústní závazek, stuha na pánském klobouku 14. dravý pták, dělo, opuchla 15. tíha, svatební květina, vodní živočich, 
výzva k souboji 

Řešení dnešní křížovky doručte na OÚ do 18.11.2009
Vylosovaný luštitel (jméno v příštím čísle) obdrží obnos 200,- Kč na OÚ v České Vsi, kanceláři č.1.

Tajenka z čísla 9/2009 - ... „prožití pěkné dovolenky“.
Vylosována byla: Gvozďová Edeltruda, Holanova 423, 790 81 Česká Ves


